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Zápis č.  05/2015 (05)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 16. března 2015 v zasedací místnosti děkanátu FT, 

v budově U1 UTB, nám. TGM 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal,  
Ing. Bednařík, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková, Ing. Navrátil, N. Horká (11 členů) 

Hosté: doc. Čermák, doc. Ponížil, doc. Buňková, doc. Humpolíček, Dr. Hauerlandová, 
Bc. Vodinská, Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (prod. Buňková) 

5. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“. (předseda AS FT) 

6. Různé.  

 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Sdělil, že je přítomno 11 členů a senát je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 04/2015 (04). 

NÁVRH USNESENÍ č. 01/05/2015 

AS FT schválil zápis č. 04/2015 (04) ve znění zveřejněném v informačním systému FT 
UTB. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO 11  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/05/2015 

AS FT schválil zápis č. 04/2015 (04) ve znění zveřejněném v informačním systému  
FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Na zasedání AS FT 04/2015 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k programu řádného zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 02/05/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (prod. Buňková) 

5. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“. (předseda AS FT) 

6. Různé.  
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HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/05/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (prod. Buňková) 

5. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“. (předseda AS FT) 

6. Různé.  

ad 4)  Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2015/2016 – 

Fakulta technologická UTB ve Zlíně“. (prod. Buňková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že návrh Časového plánu byl projednán na zasedání  

LK AS FT dne 9. 3. 2015. Požádal prod. Buňkovou o vyjádření k předloženému materiálu. 

Prod. Buňková informovala o zapracovaných drobných připomínkách ze strany LK AS 

FT. Opravený dokument byl zaslán ve znění se sledováním změn a ve finální verzi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o stanovisko Legislativní komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že LK doporučuje materiál, po úpravách 

formálního charakteru, k hlasování na řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 03/05/2015 

Akademický senát schválil „Časový plán pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 
technologická UTB ve Zlíně“.  
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HLASOVÁNÍ 
PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    1 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/05/2015 

Akademický senát schválil „Časový plán pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 
technologická UTB ve Zlíně“.  

ad 5) Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty 

technologické UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“ 

(předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o „Zprávě o činnosti AS FT UTB za období  

od 28. 1. do 17. 12. 2014“, která byla projednána v Legislativní komisi AS FT. Všechny 

připomínky byly zapracovány a na AS FT byl předložen materiál ve znění se sledováním 

změn a ve finální verzi. Požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala, aby přednesl 

stanovisko LK k předloženému materiálu. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o projednání zprávy a o zapracovaných 

připomínkách, závěr zasedání LK AS FT je doporučení materiálu k hlasování na řádném 

zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 04/05/2015 

Akademický senát schválil „Zprávu o činnosti Akademického senátu Fakulty 
technologické UTB ve Zlíně za období od 28. 1. 2014 do 17. 12. 2014“. 

HLASOVÁNÍ 
PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

  



 

 

Stránka5 z 7 

 

 

USNESENÍ AS FT č. 04/05/2015 

Akademický senát schválil „Časový plán pro akademický rok 2015/2016 – Fakulta 
technologická UTB ve Zlíně“.  

ad 7) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s návrhem termínu příštího řádného 

zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 30. 03. 2015 od 13:00 h v zasedací 

místnosti děkanátu. Požádal členy senátu o jejich případné připomínky.  

NÁVRH USNESENÍ č. 05/05/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 30. 03. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 05/05/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 30. 03. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o e-mailu od předsedkyně AS UTB ve Zlíně  

Ing. Macháčkové. Jedná se o pozvánku na seminář „Právní postavení akademického 

senátu veřejné vysoké školy pro Akademický senát Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně: 

školení a řešení konkrétních problémů“. Předsedkyně senátu Ing. Macháčková požádala 

o účast předsedy AS FT Dr. Staňka a předsedy LK AS FT Dr. Rouchala.  

Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal, zda někdo další z řad členů senátu má zájem o 

účast na výše zmíněném semináři. 

Předseda AS FT Dr. Staněk uzavřel tento bod s konstatováním, že semináře se zúčastní 

za FT předseda AS FT Dr. Staněk a LK AS FT Dr. Rouchal. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o blížící se přípravě voleb kandidáta na 

jmenování děkanem. Sdělil, že děkanovi doc. Ing. Romanovi Čermákovi, Ph.D. končí 

mandát dne 5. 9. 2015. Předseda AS FT Dr. Staněk připraví materiály k vyhlášení voleb 

dle Volebního a jednacího řádu AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi v bodu Různé. 

Děkan informoval o přípravě k převzetí skříněk v LCFT. Od 23. 3. 2015 se budou vydávat 

klíče od skříněk v LCFT. Studenti si budou vyzvedávat klíče na studijním oddělení, 

v indexu budou mít razítko s číslem klíče, který do 30. 6. daného roku vždy odevzdají 

zpět na studijní oddělení a to z důvodu kontroly a oprav skříněk. 

Děkan sdělil, že prod. Humpolíček odeslal na rektorát verzi pokynu k vyplácení 

mimořádného stipendia na úhradu sociálního a zdravotního pojištění studentům 

doktorského studia starších 26 let. 

Děkan informoval o rozpočtu a přípravě rozdělení finančních prostředků na fakultě  

pro rok 2015. Vysvětlil rozdělení prostředků pro ústav dle získaných RIV bodů, počtu 

studentů a celofakultních nákladů. Zároveň vysvětlil alokaci prostředků na CPS a Cebii, 

které ústavy mohou získat. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že dnes na zasedání kolegia děkana proběhla diskuze 

s rektorem UTB ve Zlíně prof. Ing. Petrem Sáhou, CSc. k Rozpočtu pro rok 2015. Hlavním 

bodem jednání byl rozpočet na rok 2015. 

Prod. Humpolíček informoval, že garantům a navrhovatelům projektů bude během dne 

zaslán e-mail ohledně změn (snížení) v přidělených prostředcích projektů IGA. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že krácení bude plošné pro všechny projekty. 

 Ing. Fojtl se dotázal, kdy budou zřízeny SPP v rámci projektů IGA. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že SPP budou založeny předběžně ve 2. týdnu v měsíci 

dubnu, po podepsání projektů rektorem. 

- Tajemnice poděkovala a požádala o informaci, jak budou do systému zadány 

projekty. 

 Dr. Beníček se dotázal, kolik bylo na CPS podáno projektů IGA a zda byly 

projektům kráceny prostředky. 
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- Prod. Humpolíček sdělil, že na CPS bylo podáno cca 8-9 projektů a ke krácení 

finančních prostředků pravděpodobně dojde, ale v podstatně nižší míře než na 

FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za připomínky do bodu různé, 

za účast a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Příští zasedání AS FT se uskuteční  
v pondělí dne 30. 03. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 16. 03. 2015 
Konec zasedání: 13:40 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


